

## Sharx auf EC-Vorbereitungskurs

---

Das Sharx-Team ist mit der Ankunft von Danielle Spaulding nun komplett und bereitet sich intensiv auf den bevorstehenden Europacup in Italien vom 16. bis 21. August vor. Am Sonntag, den 9. August spielen die Vorarlbergerinnen in Mannheim gegen die Tornados und gegen die Therwil Flyers aus der Schweiz. Weiters steht eine intensive Trainingswoche bevor, wobei der Pitcher Rene Richardson aus den Niederlanden täglich mehrere Trainingseinheiten begleitet.



After the arrival of Danielle Spaulding, the Sharx team is now complete for the European Cup in Italy from the 16th to 21st of August. On Sunday, the Sharx will play preparation games in Germany against the Mannheim Tornados and also against the Therwil Flyers from Switzerland. Also the next week, there will be an intense practice camp at the field in Hard. A pitcher from The Netherlands, Rene Richardson, will help to prepare the team for the cup.